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Geacht College, 

Geachte raadsleden, 

Hierbij een noodkreet vanuit onze dorpsgemeenschap maar vooral ook \Oor 
onze duizenden toeristen die jaarlijks ook gebruik moeten maken van 
dit relatief kort maar zeer gevaarlijk fiets/voetpad. Dit fietspad wordt 
ook \.eelwldig gebruikt door onze oosterburen en creatie\€ fietsers 
vanwege de knooppunten en de \€Ie wandelaars visa versa vanuit het 
bosrijke gebied. 
Hopelijk kunnen we hier op korte termijn eens over van gedachte wisselen 
zodat er nog voor het toeristen seizoen een oplossing qevonden zou 
kunnen worden. U heeft het toerisme toch allemaal hoog in het vaandel staan. 
Met vriendelijke groet, 
Wies Muyres 
namens 
de Dorpsraad Arcen. 
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Geachte colleges, 

Graag vragen wij uw aandacht voor het fiets/voetpad aan de Lingsforterweg in Arcen, gelegen 
tussen de dienstingang van de Kasteeltuinen en de Rijksstraatweg (rotonde in N271) 

Het betreft een pad van slechts 1.80 m breed wat in twee richtingen gebruikt moet worden 
door zowel fietsers als voetgangers. Het behoeft geen betoog dat dat zeer smal is. Zeker in de 
zomer wordt er veel gebruik van bedoeld pad gemaakt door zowel fietsers ( ook e-bikes die 
nagenoeg niet te horen zijn, scootmobielen en bakfietsen) als wandelaars (ook veel toeristen). 
Laatst bedoelden zijn zeker niet bedacht op situaties die zich vanwege de drukte kunnen voor 
doen Bovendien is het pad op sommige plaatsen niet meer egaal vanwege wortelgroei Kort 
om een gevaarlijke situatie. 

Door de dorpsraad is die situatie ook onder de aandacht van de gemeente gebracht bij ge 
legenheid van het GVVP 201 7. Helaas is de aanvrage afgewezen We weten niet of dat is 
vanwege prioriteitsstelling of vanwege de omvang van het project. Niet onvermeld mag 
blijven dat de Kasteeltuinen bereid is grond ter beschikking te stellen voor aanleg van een vrij 
liggend voetpad, wat o.i een oplossing voor het probleem zou zijn 

Zeker nu de gemeente, naar verluidt, toerisme hoog in het vaandel heeft staan doen wij een 
dringende oproep aan u om te bewerkstelligen dat het hierboven bedoelde voetpad alsnog 
spoedig wordt aangelegd. Uiteraard zijn wij graag bereid e.e.a. - voor zover nog nodig - 
nader toe te lichten 

Met dank voor uw aandacht en benieuwd naar uw reactie: 

DORPSRAAD ARCEN 


